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RAADSINFORMATIEBRIEF 

19R.00532 

 

 

 

Van  : college van burgemeester en wethouders 

Datum : 9 juli 2019 

Portefeuillehouder(s) : Wethouder Bolderdijk 

Portefeuille(s)  : openbare ruimte 

Contactpersoon : G. Mostert 

Tel.nr. : 8241 

E-mailadres : mostert.g@woerden.nl 
 

Onderwerp:  
Eindevaluatie realisatie hondenvoorzieningen 

 

Kennisnemen van: 
U ontvangt deze raadsinformatiebrief naar aanleiding van uw bespreking evaluatie hondenbeleid 2016 – 
juni 2017 in het najaar van 2017. Wethouder Ten Hagen zegde toen toe een korte evaluatie op te stellen 
naar aanleiding van de voltooiing van het laatste honden-uitloopveldje. De toezegging is opgenomen als T-

380 in de Lange Termijn Agenda. 

 

Inleiding: 
Op 27 februari 2014 heeft de gemeenteraad het hondenbeleid 2015-2024 voor de Gemeente Woerden 

vastgesteld en op 1 januari 2015 trad dit beleid in werking. Na onverwachte onrust rond de implementatie 
van het beleid is in februari 2016 een tussentijdse evaluatie uitgebracht. Deze evaluatie bevatte een aantal 
aanbevelingen. De Evaluatie Hondenbeleid gemeente Woerden 2016 - juni 2017 bouwde voort op die 

tussentijdse evaluatie en gaf inzicht in de toenmalige ontwikkeling op de aanbevelingen, de stand van 
zaken in de implementatie en het effect van het beleid. Het was geen eindevaluatie omdat de realisatie van 
de hondenuitrenveldjes toen nog liep.  
Inmiddels zijn alle velden gerealiseerd. Uitgaande van de stand van zaken in het najaar van 2017 geven we 
u in dit document de huidige stand van zaken. We sluiten af met enkele evaluerende opmerkingen. 

 

Kernboodschap: 

In de evaluatie hondenbeleid 2016 – juni 2017 werd gezegd dat….. 
• …wethouder Ten Hagen had besloten om op de Boekentuin een omheind hondenuitrenveld te 
realiseren. Iets later in het jaar is de wethouder teruggekomen op dat besluit. U bent daarover geïnformeerd 
in een separate raadsinformatiebrief. De gemeente is toen – na een extra bewonersbijeenkomst – gaan 
werken aan een omheind hondenuitrenveld aan de Steinhagenseweg. Dat veld is nog in 2017 gerealiseerd. 
Zowel het veld Steinhagenseweg als het niet-omheinde veld Boekentuin worden nu intensief en naar 
tevredenheid gebruikt.  
• …de hondenuitrenvelden in het Greftplantsoen en aan de Hobbemastraat zijn verplaatst. Beide 
uitrenvelden werken sindsdien naar tevredenheid.  
• …een hondenuitrenveld Koningspark Harmelen zou worden gerealiseerd bij het groot onderhoud 
van het park. Het veld is inmiddels gerealiseerd. Na overleg met omwonenden is gekozen voor een ander 
deel van het park dan we najaar 2017 gepland hadden. Het veld bevat nu grasvelden en bosschages en is 
daarmee gedeeltelijk een hondenuitrenbos geworden. 
• …het de bedoeling was om in Harmelen een hondenuitrenveld aan De Fuut aan te leggen. Na 
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intensief overleg met de omwonenden is ook daar voor een andere locatie gekozen. Het veld is inmiddels 
iets westelijker gerealiseerd, aan de zijde van de Noordergaard.  
• …de locatie Spruit en Bosch in Harmelen in onderzoek was. Later is deze locatie afgevallen omdat 
zowel het hondenuitrenveld Noordergaard als het buitengebied dicht bij zijn.  
• …in Kamerik het hondenuitrenveld Mijzijde volledig was afgesloten en het uitrenveld Beukenlaan 
snel afgesloten zou worden. Ook die laatste afsluiting is rond het verschijnen van die evaluatie – na een 
uitgebreide raadpleging van belanghebbenden - gerealiseerd.  
• …hondenuitrenveld Milandweg Zegveld was gerealiseerd en dat Zegveld behoefte had aan een 
separate evaluatie, vanwege de uitzonderingspositie – met plekken zonder opruimplicht – die Zegveld had 
binnen het hondenbeleid. Inmiddels geeft het dorpsplatform aan dat ze de uitzonderingspositie willen 
opheffen omdat die niet voldoende blijkt te werken.  
 

Al met al zijn er nu 21 hondenuitrenvelden in de gemeente, vaak van zeer verschillend formaat en karakter. 
De velden zijn afgelopen voorjaar formeel door het college vastgesteld.  
 

Sinds de verschijning van de vorige evaluatie is intensief gezocht naar een alternatieve locatie voor het 
hondenuitrenveld Bastion Maurits, eerst door de gemeente zelf en later in overleg met omwonenden en 
gebruikers van het veldje. Ondanks de inspanningen is geen geschikte alternatieve locatie gevonden. Om 
toch zo veel mogelijk aan de wensen van de omwonenden tegemoet te komen starten we een overleg met 
omwonenden, gebruikers en wijkplatform om te kijken of de vorm van het veld aangepast kan worden. 
 

Al met al concluderen we dat er meer rust is gekomen rond de hondenuitrenvelden. De velden zijn 
gerealiseerd in nauw overleg met omwonenden en gebruikers. Dat leidde soms tot verrassende locaties of 
vormen van de velden maar ook tot een ruim draagvlak voor de velden zoals ze er nu liggen. Uiteraard 
communiceren inwoners nog regelmatig met de gemeente over aspecten van het hondenbeleid. Rond de 
uitrenvelden gaat dat nu meestal over kleine aanpassingen of beheersmatige zaken. Af en toe komen 
verzoeken langs om honden-speelattributen op de velden. Daar hopen we de komende tijd aan te werken. 
Verder wordt nog regelmatig hondenpoep gemeld. Hoewel de meeste hondenbezitters de opruimplicht 
naleven, zijn er enkele hondenbezitters die dat niet doen en de uitwerpselen laten liggen. Daardoor zijn er 
nog vervuilde plekken, waar anderen last van hebben. De BOA’s hebben extra aandacht voor die plekken. 
Verder proberen we de hondenpoepoverlast terug te dringen via de publiciteitscampagne “Hondenpoep, 
tuurlijk ruim ik dat op”, die we afgelopen winter hebben gedraaid op sociale media en met posters, o.a. bij 
de uitrenvelden.  

 

Financiën:  
Er is incidenteel budget beschikbaar gesteld (verbeterbudget) openbare ruimte. Hieruit is een groot deel 
van de aanleg van de uitrenvelden betaald. De lasten voor de beheersfase van de hondenuitrenvelden zijn 
in de begroting opgenomen. 

 

Vervolg: 
 

Het komende half jaar zal nog gewerkt worden aan het overleg over en een eventuele aanpassing van het 
hondenuitrenveld Bastion Maurits. In Zegveld zullen enkele kleine aanpassingen – met bijbehorende 
communicatie – gedaan worden om de situatie gelijk te trekken met de rest van de gemeente. Verder kijken 
we of we op een aantal hondenuitrenvelden speelattributen kunnen realiseren. In het najaar zullen we de 
publiciteitscampagne over hondenpoep herhalen. Daarmee zijn de hondenvoorzieningen binnen de 
gemeente gerealiseerd en kunnen ze de beheersfase in gaan.  

Bijlagen: 
- 
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